

《单词百科:identifier是什么意思?identifier怎么发音?identifier的解释和用法》

英语单词identifier是什么意思?identifier怎么读?identifier怎么发音?简答网为您整理了identifier的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



identifier怎么读

identifier的读音:[a dent fa (r)]

identifier的意思

1、n.检验人,标识符;鉴别器;编号;识别符;

identifier的相关词组

- 1、identifier attribute 标识符属性,识别符属性;
- 2、database identifier 数据库标识符;

identifier的双语例句

1、 The complete, current location or unique identifier of the resource.

资源当前完整的定位或唯一的入口.

2、 A statement preceded by a label A label is an identifier followed by a colon.

以标号开头的语句.标号是后面带一个冒号的标识符.

3、 The string resource identifier that contains the format-control string.

包含格式控制字符串的字符串资源标记.

4、 Displays help information for the given command identifier.

显示帮助信息,提供命令的标识.

5、 The previous identifier of the window, if successful; otherwise 0.

假如成功,则返回窗口以前的标识符; 否则返回0.

6、 Uniform Resource Identifier (URI) is a string of characters which identifies an Internet Resource.

URI是识别网络资源的一组字符串.

7、 Return the icon resource identifier to use for this component.

返回该组件使用的图标资源定位符.

8、 Read the persistent state associated with the given identifier into the given transient instance.

读取和给定的主键标示符关联的持久化状态到给定的自由状态的实例对象.

9、 Each microdot is the size of a grain of sand and contains an identifier.

每颗微粒都是一粒沙粒的大小并且包含一个标识码.

10、 A binary XML document must include a string table immediately after the public identifier.

一个二进制XML文件必须直接在公共标识符后包含一行字符串表.

11、The NMETHODS field contains the number of method identifier octets that appear in the METHODS field.

NMETHODS区域包含了出现在METHODS区域中的方法标识符字节的数量.

12、Integer cluster identifier for this job.

任务所在集群的整数型标识符.

13、A physical or symbolic identifier of a unique target.

单一目标的一种实际的或符号的标识符.

14、IMS communication service identifier uniquely identifies the IMS communication service associated with the particular IMS request.

IMS通信业务标识符,唯一的却别出一个IMS通信业务.

15、Once obtained the resource identifier the mainframe chooses the toolbar to show.

一旦取得资源标识符,主框架选择工具栏来显示.

16、CtlID CtlID Child window identifier of the status bar.

儿童在状态栏窗口标识符.

17、This label is a logical identifier with local significance.

这个标记是一个带有本地意义的逻辑识别符.

18、Then it obtains the doctemplate resource identifier from the doctemplate.

接下来从文档模板中得到文档模板资源标识符.

以上是简答网为您整理的identifier怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于identifier的

用法、identifier的释义、identif

ier的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/identifier>